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Αξιότιμε κ. Υπουργέ 

Ο Εθνικός Οργανισμός Εμβολιασμών ανακοίνωσε ότι σε πρώτη 

φάση θα λειτουργούν δύο εμβολιαστικά κέντρα στο Ν. Καρδίτσας, στο 

Νοσοκομείο Καρδίτσας και στο Κ.Υ. Παλαμά. Τα κέντρα αυτά δεν 

επαρκούν ώστε να εξυπηρετήσουν όλες τις περιοχές του Νομού όπως 

τις περιοχές των Σοφάδων και του Μουζακίου.  

Οι περιοχές αυτές διαθέτουν Κέντρα Υγείας τα οποία θα 

μπορούσαν να αξιοποιηθούν ως εμβολιαστικά κέντρα.  Εδώ θα ήθελα 

να σας κάνω γνωστό ότι το Κέντρο Υγείας Σοφάδων εξυπηρετεί ένα 

μεγάλο μέρος ορεινού όγκου, των περιοχών Μενελαϊδας, Ταμασίου και 

Ρεντίνας όπως και την ευαίσθητη κοινωνική ομάδα των Ρομά. Όμοια 

το Κέντρο Υγείας Μουζακίου εξυπηρετεί μεγάλο ορεινό όγκο του 

Δήμου Μουζακίου, της Αργιθέας και της Λίμνης Πλαστήρα. 

Γνωρίζεται ότι οι κάτοικοι των ορεινών περιοχών είναι κυρίως 

ηλικιωμένοι και υπέργηροι άνθρωποι, οι οποίοι ανήκουν στην πρώτη 

ομάδα των εμβολιασμών. Ως εκ τούτου θεωρώ ότι είναι καίριας 

σημασίας να λειτουργήσουν άμεσα εμβολιαστικά κέντρα τόσο στους 

Σοφάδες όσο και στο Μουζάκι, καθώς οι υπέργηροι και ηλικιωμένοι 

αυτών των περιοχών είναι εξαιρετικά δύσκολο να μετακινηθούν σε 

άλλη περιοχή για εμβολιασμό. 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ,  

Είναι στις προθέσεις σας να δρομολογηθεί η άμεση λειτουργία 

εμβολιαστικών κέντρων σε Σοφάδες και Μουζάκι; Πότε είναι δυνατό 

να υλοποιηθεί αυτό; 
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